
Отчитаме добронамереността, но 20 ст. е

малко - интервю на проф. Асена

Стоименова в Clinica.bg

Здравната каса ще плаща по 2.20 лв. на аптеките за продажба на 100% реимбурсираните лекарства. Това означава, че размерът

на таксата се увеличава с 20 ст. Много или малко е това, ще подобри ли достъпа до медикаментите, попитахме проф. Асена

Стоименова, председател на Българския фармацевтичен съюз.

Приветстваме всяко едно увеличение на таксата, която не е променяна от осем години. През това време се намаляваха

надценки, отстъпки, атрактивността на условията за откриване на аптеки в определени райони. Всичко това доведе до факта, че

в над 70 общини няма аптеки, които да доставят нужните лекарства по НЗОК. Очевидно е необходимо да се стимулират

фармацевтите. Считаме, че увеличението от 10% на таксата за 100% реимбурсираните медикаменти, което реално е 20

стотинки, не е достатъчно, за да се реализира желанието аптеките да осигуряват тези лекарства. 

Целият материал може да прочетете тук.
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